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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till justitie- och migrationsminister Morgan Johansson (S)

2020/21:3220 Häktesplatser

Många av kriminalvårdens häkten och anstalter är i dag fullbelagda. Nästan helt 
utan förvarning fick kriminalvården ett hundratal nya personer att låsa in efter 
den internationella razzian mot organiserad brottslighet för några dagar sedan. 
Redan före denna internationella razzia var det fullt i storstadshäktena. Man 
tvingas skjutsa vissa till mindre orter och dubbelbelägger alla celler som går.

Kriminalvårdens placeringssektion har i uppgift att placera fängelsedömda i 
lämplig anstalt utifrån en risk- och behovsbedömning. När platssituationen är 
ansträngd påverkar det Kriminalvårdens möjlighet att placera intagna. 
Beläggningsgraden i denna verksamhet var 99,7 procent – före razzian. På kort 
tid, med kulmen under måndagsmorgonen den 7 juni, greps 155 personer i den 
svenska delen av insatsen. 

Det är uppenbart att kriminalvården tvingas arbeta med väldigt små marginaler 
när det kommer till antalet häktesplatser.

Mot bakgrund av detta vill jag fråga justitie- och migrationsminister Morgan 
Johansson:

 

Avser ministern att vidta några åtgärder för att säkerställa att antalet 
häktesplatser utökas?

………………………………………

Mattias Karlsson i Luleå (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2021-06-15
Besvaras senast
2021-06-23 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


